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VOEDSELONDERSTEUNING GENT VZW 
Vlaamse Kaai10–11 
B–9000 GENT 

 

Verslag van de Raad van Bestuur van donderdag 26.11.2020 
Aanvang vergadering  19h30 
 
Aanwezig 

• Jacques Eichperger 

• Olivier Mattheus 

• Koen Decoodt 

• Tom Wauters (Ateljee) 

• Christian De Groote 

• Ludwig Deschodt 

• Guy Steyaert 

• Maarten Devreese 

• Steven Mestdagh 

• Karleen De Rycke (Kras) 

• Johan Witters (Kras) 

• Anne Hoorens 

• Henry de Hemptinne 

• Marc Rogiers 

Gast 

• Philippe Cuelenaere 

 

Verontschuldigd  

• Vanessa Vanhalst 

• Pascal Eggermont 

• Geert Deruyck 

• Yves Tytgat 

• Jean-Pierre Kickx 

• Capucine Verstraete 

De voorzitter opent de vergadering.  De vergadering verloopt digitaal door de huidige sanitaire 

maatregelen en het Balenmagazijn is gesloten. 
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Er zijn geen toe te voegen agendapunten. 

 

1. Verslag vorige vergadering Raad van Bestuur dd. 22.10.2020 

Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Financiële evolutie 

o Inkomsten 2020 : 88.000 €, waarvan 10.000 KBS Corona – 16.000 KBS-Fonds – 20.000 

wijnevent.   

o Uitgaven op vandaag : 58.232 € inclusief de 30.000 € voor Parnassus. Alle facturen 

zijn betaald.  Positief saldo van 30.000 €. Het bedrag > 30.000 € voor de renovatie 

van de keuken bij Parnassus wordt ook ondersteund door een district grant.   

o Het KBS-Fonds bedraagt 28.350 €; bleef ongewijzigd de voorbije 2 weken; dus nog 

een weerslag van de presentaties die reeds in 2 clubs gebeurden.  Er werd 16.000 € 

afgehaald.  Er blijft dus nog 12.000 € over.  Er kan nog afgehaald worden en de 

projectomschrijving is niet moeilijk : 2.000 eindejaar maaltijden aan 6 € is 12.000 €.   

Tijdens de vergadering komt het nieuws binnen dat het KBS-fonds inmiddels aan 

31.000 € zit.   Oproep van Jacques dat elke club het KBS fonds maximaal promoot. 

KBS verwacht  nog een evaluatie vanuit VOG voor 31.12. 

o Zichtrekening : 38.469 € - Spaarboekje : 12.000 €  

o De factuur voor de  5.000 €  toegezegd aan het Toreke is nog niet binnengekomen. 

o Voorheen was er een overzicht van onze ondersteuning per datum, bedrag, product 

en gesteunde vereniging.   Nu bezorgt de penningmeester op elke vergadering de 

info over de betaalde steun.  Er is ook nog een bedrag van 3.000 € dat was toegezegd 

aan de Zuidpoort. 

3. Aanvragen vanuit partners en andere 

o Kras :  

▪ De aanvragen voor vervoer en verpakking ten bedrage van 769,16 € worden 

goedgekeurd.   

▪ Nog twee andere aanvragen voorlopig zonder factuur :  

• Open plaats : mogelijkheid tot aankoop van bakfiets met groot 

laadvermogen die gedurende een jaar in bruikleen werd gegeven – 

de aankoopprijs zou 2.000 € + BTW bedragen (nieuwwaarde : 5.570 

€).  Een fietsinstructeur van Ateljee zal nakijken of de fiets in orde is 

en of de prijs redelijk is. Indien de aankoop doorgaat zal VOG voor 

1.000 €  tussenkomen.     

• Sint-Antoniuskring : steunaanvraag voor installatie koelcel in gebouw 

waar koelwagens komen.   De offerte vermeldt een bedrag van +/- 

12.000 € - principieel.  De raad stelt zich de vraag of dit 

efficiënt/opportuun is veel goederen van de voedselbank 

diepgevroren worden geleverd.  Johan vraagt de voorzitter van de 

Kring contact op te nemen met Olivier en Anne teneinde de 

opportuniteit van een koelcel na te gaan.    

 

▪ Vervoer : tijdens de coronacrisis zijn twee diensten, door het wegvallen van 

andere vervoerders, bij de firma Deswaef terechtgekomen.  Deze is 
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voordeliger dan Dockx omdat de kostprijs lager is voor verhuur met 

chauffeur dan bij Dockx voor vervoer zonder bestuurder.  De laadruimte is 

ook groter.  Er zal worden nagegaan om verder met Deswaef in zee te gaan, 

welke de voorwaarden zijn en of er een prijsvoordeel kan worden bedongen 

door het groeperen van de aanvragen.    Er zou elke donderdag een 

camionette moeten rijden.  Ook vanuit de Stad is er een aanbod. Zij rijden nu 

reeds de eerste en tweede donderdag voor de voedselbanken.  Dit wordt 

nog nagekeken.   

Kras wijst erop dat de voedselbank beslist heeft om een slot van 20 minuten 

te voorzien om goederen op te halen en een strak schema hanteert; wat de 

organisatie van het vervoer bemoeilijkt.  

Het vervoer kwam ook aan bod in een gesprek dat Koen, Guy en Jacques 

hadden met Koen Geirnaert, armoedecoördinator bij de stad Gent.   

 

▪ Guy , Jacques en Koen hadden een gesprek  met Koen Geirnaert, 

armoedecoördinator bij de stad Gent : er is een akkoord met Kras waarbij 

werkingsmiddelen worden voorzien voor het vervoer.  Dit zou niet meer 

door de brandweer gebeuren, maar de stad stelt gedurende 3 maanden een 

camionette ter beschikking van Kras en het Solidariteitsfonds.  Dit gebeurt 

via de facility manager.  Er wordt nog nagekeken welke tijdstippen met 

welke krasdiensten kunnen worden gematcht.    Het aanbod van één 

camionette kan uitgebreid worden.  Het laadvermogen van de camionette 

bedraagt 550 kilo,  waardoor dit minder efficiënt is.  Het totaalpakket 

verpakking en vervoer komt op jaarbasis op 30.000 €, dus als het goedkoper 

kan moeten we deze opportuniteit aangrijpen.   

 

o Ateljee : geen nieuwe aanvragen  

 

o Andere aanvragen :  

▪ ‘t Stoofken: voorzien 150 maaltijden voor 75 gezinnen – thuisbezorging en 

klaargemaakt in de Koer omdat bereiding door Ateljee niet mogelijk was.  

Ook de vorige jaren heeft VOG gesteund. Bij de maaltijden wordt ook een 

klein geschenkje gegeven.  De totale kostprijs bedraagt een 6.000 €.  Marc 

gaat na of vanuit de Sinterklaasactie van Rotary Gent Prinsenhof nog 

speelgoed kan geleverd worden en VOG zal voor 1.500 € ondersteunen.   

4. Samenwerkingen en acties: 

o Parnassus-keukenvernieuwing  

Van zodra de keuken volledig afgewerkt is volgen er meer foto’s.  De ruimte die zal 

kunnen gebruikt worden als keuken is veel ruimer dan voorheen. Voor de toog 

(buffet) wordt gekeken naar mogelijkheden om iets uit te bouwen in de richting van 

wat de norm wordt voor afhaalmaaltijden.  Na de heropstart van de horeca volgt een 

persmoment waarbij de ondersteuning van VOG en de rotary/rotaract in de verf 

wordt gezet.   
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o Wijnse feesten  

 

De omzet bedroeg een 58.000 €  en het nettoresultaat bedraagt 11.000 €.  Beperkte 

sponsoring en geen verbruik ter plaatse mogelijk deze keer.  Het verwacht 

eindresultaat kan nog beïnvloed worden door campagne van studenten via google 

waar het accent zal liggen op cheques en giften in 12/2020. Er wordt gehoopt op een 

25.000 tot 30.000 € te kunnen landen, maar via de wijncheques zou dit toch nog 

hoger kunnen eindigen.  De actie wijncheques loopt tot eind juni 2021 en het is 

belangrijk ook naar de handelaars toe om dit initiatief verder te zetten.  Er volgt nog 

een bericht vanuit de organisatie om VOG rechtstreeks of met fiscale gift te steunen.  

Quid mogelijkheid om aan zaaluitbaters van vergaderingen RC Clubs te vragen 

wijncheques te gebruiken voor hun aankopen. Er wordt opgemerkt dat de 

zaaluitbaters meestal met hun vaste leveranciers werken.  De aangekochte 

wijncheques kunnen ook als eindejaarscadeau worden gegeven. 

 

o Enchanté  

 

Ondersteunen van ‘bonnetjessysteem’ die uiteindelijk tot een – beperkte – 

omzetverhoging bij de participerende handelaars kan leiden, botst op enige 

weerstand binnen VOG.  Dit werd besproken met Enchanté waaruit blijkt dat de 

handelaars vaak meer geven dan de normale kostprijs via het bonnetje. De 

tussenkomst van Enchanté stemt dus in feite overeen met de voedselkost.  

Beslissing om eenmalig te ondersteunen voor 1.500 € om de terugval door corona te 

helpen opvangen. Er zal gevraagd worden om dit bedrag a priori voor de organisatie 

en de algemene werking te gebruiken.   

 

o Stad Gent – gesprek met armoedecoördinator Koen Geirnaert en OCMW-

verantwoordelijke Wouter Verstraete 

 

Verschillende onderwerpen werden besproken (‘materieel traject’ van stad Gent, , 

vervoersproblematiek, infrastructuurprobleem Kras, opslagproblematiek voeding, 

aanvraag innovatiefonds Kras, eindejaarsactiviteiten (contact : Sarah Voets) en 

promotieidee VOG in AZ Jan Palfijn).  K. Geirnaert verwijst naar het goedgekeurd 

armoedebeleidsplan van 550 miljoen €.   

 

De warme maaltijden met bedeling aan huis door het OCMW worden, i.t.t. tijdens de 

1ste golf door de OCMW-keuken bereid, dus niet door Ateljee.   Er is momenteel geen 

verdere info over eventuele tussenkomst voor Kras voor de allerarmsten.  Dit is 

wellicht nog niet opgestart. Tijdens de eerste golf werd daarvoor een 2.000 € 

betaald. Ook over ‘babyvoeding’ is er nog geen nieuws.  Evenmin verder nieuws over  

het gebruik van de maaltijdbonnen in de twee OCMW-restaurants. Er wordt gewacht 

op de heropening van de OCMW-restaurants.  Het is belangrijk voor VOG om daar zo 

snel mogelijk duidelijkheid over te hebben. Er zullen verdere contacten zijn en de 

basis is gelegd met een duidelijke interesse vanuit de stad en het OCMW voor onze 

werking.   Daarbij is het belangrijk om te waken over onze onafhankelijke opstelling, 

in casu bij het gebruik van maaltijdbonnen in OCMW-restaurants. 
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o Contacten met clubs 

Koen heeft de ppt ‘VOG en aandacht voor armoede in de stad’ voorgesteld in RC 

Gent – Prinsenhof en RC Gent.  Op 9.12 is hij te gast bij RC Gent-Zuid en op 16.12 bij 

RC Gent-Noord.    De weerklank is positief.  Dr. Guido INGELS, voorzitter van RC Gent 

bracht het idee aan om in de hall van het AZ Jan Palfijn een infostand van VOG op te 

stellen waar uitleg kan gegeven worden over de wijncheques en over onze werking in 

het algemeen.  Er kan gewerkt worden met pancartes, een folder met uitleg over de 

wijncheques en eventueel een kort promofilmpje.  Hij zal dit bevragen bij de OCMW-

directie.  Voor de concrete organisatie en het aanspreken van vrijwilligers wordt 

gewacht op een concreet voorstel van datum door Guido.   Pierre Perne stelt voor 

een presentatie te geven op de Algemene Vergadering van KRAS over Goods to give.   

RC Gent-Prinsenhof heeft een succesvolle speelgoedactie voor Sinterklaas opgezet.   

Bij RC Gent-Zuid en RC Gent was er het idee om het clubgeld te verlagen vanwege 

Corona en aansluitend een gift te vragen voor VOG, maar dit is moeilijk realiseerbaar. 

Er zal in de week na de raad van bestuur nog een brief worden verstuurd aan alle 

Gentse rotariërs om de gift met 60 % aftrek (2020) te promoten. De VOG-bestuurders 

kunnen deze brief ook doorsturen aan hun mailcontacten.   

 

o Digitale marketing actie met studenten (Jacques) 

Voorstel van marketingactie rond 3 thema’s :  

-  giften via KBS   

- wijn en foodcheques voor particulieren en voor bedrijven, als cadeau voor hun 

werknemers 

- de bekendheid van VOG verhogen bij diegenen die het al kennen en bij diegenen 

die VOG nog niet kennen. 

o Warmste week  

Probleem met de vermelding als ‘goed doel’ op de KBS-pagina. Er wordt dit jaar 

weliswaar geen geld ingezameld, maar het is toch belangrijk dat VOG verder als ‘goed 

doel’ genoteerd staat.  Steven vraagt inloggegevens op bij Charlotte.  

o Actie eindejaar maaltijden 

Olivier zal speciaal daarvoor de keukens openen, maar kan niet op kerstavond zelf.  

Koelopslag is bespreekbaar.  Karleen doet navraag via een formulier bij de 

Krasdiensten naar het aantal gewenste maaltijden.  Er is veel enthousiasme omdat er 

dit jaar minder te doen is dan andere jaren. Voorlopig zitten we aan 1.400 maaltijden 

(vorig jaar 1.250).  Het uiteindelijke aantal maakt niet zoveel uit, de uitdaging is 

vooral de organisatie van het uitvoeren van de maaltijden.   Men zou dit jaar tot 2000 

maaltijden kunnen gaan, met gespreide verdeling en mogelijkheid van ingevroren 

maaltijden.  Ateljee kan een koelwagen ter beschikking stellen.  Bij de opstelling van 

het menu wordt ook rekening gehouden met de allochtone gemeenschap en er zal 

een dessertje worden voorzien (+2 €).  De definitieve aantallen worden best tegen 

half december doorgegeven.  Het is de bedoeling er echte ‘kerstpakketten’ van te 
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maken.   Enkele bestuurders melden zich aan om als vrijwilliger maaltijden te 

bedelen.  Ook vanuit Rotaract? 

Er werd contact opgenomen met een initiatief in de Baudelookapel waarvoor via 

verwenboxen geprobeerd wordt 5.000 € in te zamelen.  Het gaat over 

afhaalmaaltijden op kerstavond.  Winwin indien centralisatie van het koken door 

Ateljee-keuken. 

Ook ’t Stoofken plant eindejaarsmaaltijden (zie hierboven).   

Er wordt voorgesteld een werkgroep samen te stellen met o.a. Olivier en ook Geert, 

voor persmoment, waarbij de mogelijkheid tot steunen wordt vermeld.  De 

voorbereiding zal via ‘zoomvergaderingen’ verlopen.  Oproep aan vrijwilligers om 

mee te doen.  

5. Varia 

o De gegevens op de legatenbarometer van HOGent werden aangevuld. 

o Er was een positief contact met Lieselot Nuyten – eindverantwoordelijke CAW dag-

inloopcentrum in ICC voor daklozen. 

o Het resultaat van de daklozentelling wordt verwacht voor december.  

o Aanbod voor soeppoeder vanuit Sodexho UZ (Stefaan Nieuwlandt) : het vergde 

meerdere dagen zoekwerk voor VOG, o.a. via Kras, maar dit leverde niets op.  

Uiteindelijk kreeg de organisatie ‘Burgerplicht’ dit op korte tijd voor elkaar via hun 

whatsappgroepje.  De verdeling via Kras blijkt moeilijk omdat de Krasdiensten al veel 

voedsel te verdelen hebben en omdat Kras eerder op lange termijn werkt. Het 

Solidariteitsfonds werkt bvb. wel ‘ad hoc’, maar daar is er de bezorgdheid dat er te 

weinig garantie is dat de voeding bij de juiste personen terecht komt.  Er wordt 

nagegaan of een dergelijk aanbod in de toekomst vlotter kan verwerkt worden.  

Nagaan of VOG eventueel kan toetreden tot de whatsapp groep van Burgerplicht.  

o Dr Ercan Cesmeli van Burgerplicht wenst verder contact met VOG.   De actiegroep 

Burgerplicht lijkt een aan VOG gespiegelde werking te hebben en werkt actief samen 

met Foodsavers en OCMW.  Ze maken gebruik van voedselbedelingspunten die 

weinig of niet bekend zijn.  Ook contact met Ateljee, via VOG,  kan nuttig zijn. 

o Er waren vragen naar vrijwilligerswerk en stages. 

o Er waren ook aanbiedingen van andere organisaties (vieruurtje Chiro Beervelde, 900 

flesjes melk va Statamat, 200 tot 300 flessen Cava van Hogeschool (doorverwezen 

naar personeel van WZC als bedanking en naar ’t Stoofke). 

o Nieuw sponsorproject van Fernand Van Hees onder voorzitterschap van de 

gouverneur.  De aanvragen moeten voor eind november binnen zijn.   Koen stuurt de 

info ivm het project door en Jacques zal André Berkvens aanspreken voor adressen. 

o Contacten met Toolbox over innovatieproject (Karleen) : moet nog verder 

geconcretiseerd worden.  

o Warmste stad Gent :dit zal blijkbaar enkel met het Solidariteitsfonds gebeuren; 

o Samenwerking met bakkerij Aernoudt : gesprekken verlopen constructief, maar er 

was een afwijzing wegens niet-realiseerbaar vanuit een krasdienst. 
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6. Volgende vergaderdata 

- dinsdag 15.12 : voorlopig nog met zoom 

- dinsdag 19 januari  

- dinsdag 23 februari  

 

Einde vergadering : 22u00 

 

Marc Rogiers, verslaggever 


